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Geachte Raadsleden, 

Naar aanleiding van het Beraad en Advies van 18 september 2023 heeft de EVA-fractie schriftelijke 

vragen gesteld over de overlast door gebruikers en passanten van het Distripark. In deze 

raadsinformatiebrief zullen deze vragen worden beantwoord. 

Vraag 1. Is het college bekend met de overlast die inwoners van de gebruikers en passanten van het 

Distripark ervaren? 

Antwoord: We zijn bekend met de meldingen van overlast. Deze zijn tot nu toe afkomstig van één 

melder.  

Vraag 2. Zo ja, Hoe lang weet het college al van deze problemen? 

Antwoord: Vanaf 2013 hebben de Boa’s  en college contact met melder. Indertijd ging dat 

voornamelijk over parkeren en dat hele gezinnen op het Distripark overnachten in auto’s en caravans. 

Deze overlast is daarna verholpen. Vanaf 2019 zijn de wijkagent en BOA’s in gesprek met melder over 

de klachten van poepende chauffeurs. Er is regelmatig overleg met de melder over zijn klachten. De 

melder geeft zijn klachten rechtstreeks door aan BOA’s of betreffende medewerkers.  

Vraag 3. Zo ja, Wat heeft het college gedaan om deze overlast te beperken en de problemen voor 

inwoners te beperken? 

Antwoord: De volgende maatregelen zijn genomen: 

- Gesprekken gevoerd met het Havenbedrijf om de overlast te beperken waarbij het dichtzetten 

van de doorgang in de wand (slangenmuur) tussen Distripark en Molendijk de grootste fysieke 

verandering is geweest; 

- Het college heeft een aanwijzingsbesluit opgesteld aangaande artikel 4.8 van de APV om het 

doen van de natuurlijke behoefte strafbaar te stellen; 



- Het samenwerkingsconvenant met de boa’s van de gemeente Rotterdam is opnieuw 

opgesteld en deze BOA’s zijn aangewezen als toezichthouder voor de APV en 

Afvalstoffenverordening; 

- Het uitvoeren van integrale controles gezamenlijk met Politie; 

- Het uitvoeren van gezamenlijke controles met de Rotterdamse BOA’s omtrent parkeren van 

vrachtwagenaanhangers. 

- Frequentie toezicht door BOA’s opgevoerd. 

-  

Vraag 4. Zo ja, Kunt u toelichten hoe (en hoe vaak) er wordt gehandhaafd? 

Antwoord: Zowel de BOA’s van de gemeente Albrandswaard, als de BOA’s van de gemeente 

Rotterdam bezoeken de locatie regelmatig. Het juiste aantal van bezoeken is niet te achterhalen 

omdat dit niet als zodanig wordt vastgelegd. De wijkagent is tevens op de locatie aanwezig naar 

aanleiding van meldingen. Tijdens de raadsbijeenkomst van 9 oktober zullen de betreffende diensten 

verder ingaan op de wijze en frequentie van het handhaven. 

Vraag 5. Welke bevoegdheden heeft het college om in te grijpen cq te handhaven op het grondgebied 

van het havenbedrijf, zowel in bestuurlijke als stafrechtelijke zin. 

Antwoord: Distripark betreft geen grondgebied van het Havenbedrijf maar van de gemeente 

Albrandswaard. Het Havenbedrijf is verantwoordelijk voor het beheren van de openbare ruimte. 

Hierdoor is de reguliere regelgeving van de gemeente van kracht.   

Vraag 6. Welke bestuursorganen en instanties – naast de gemeente Albrandswaard – zijn bevoegd 

om toezicht te houden te handhaven op het Distripark? 

Antwoord:  De gemeente heeft een samenwerkingsconvenant afgesloten met de gemeente 

Rotterdam zodat ook de BOA’s van de gemeente Rotterdam toezicht kunnen houden en kunnen 

handhaven op basis van de APV en afvalstoffenverordening van de gemeente Albrandswaard. Naast 

de gemeenten zijn de diensten zoals Politie, Douane, Havenbedrijf e.d. vanzelfsprekend ook bevoegd 

om toezicht te houden en handhavend op te treden. 

Vraag 7. Indien er andere bestuursorganen en instanties met toezicht en handhaving op het Distripark 

zijn, welke afspraken zijn er tussen de gemeente Albrandswaard en deze instanties om efficiënt en 

adequaat op te kunnen treden bij overtredingen van b.v. APV? 

Antwoord: Zoals eerder aangegeven is er met de gemeente Rotterdam een 

samenwerkingsconvenant afgesloten zodat ook zij handhavend kunnen optreden bij een constatering 

van een overtreding. Ook is er structureel overleg  met het Havenbedrijf om oplossing te bespreken. 



 
 

Vraag 8. Hoe monitort het college de problemen en de aanpak? Kan de gemeenteraad periodiek 

meegenomen worden in (de voortgang van) de aanpak van de overlast? 

Antwoord: De monitoring vindt plaats tijdens het reguliere overleg tussen de gemeente en de 

betreffende diensten. De aard en het aantal meldingen is verwerkt in het periodiek Veiligheidsbeeld 

wat u als gemeenteraad twee maal per jaar ontvangt 

Vraag 9. Zijn er camera’s of mobiele camera units op het Distripark. Indien nee, zou plaatsing een 

mogelijkheid zijn? 

Antwoord: Er zullen zeker, particuliere camera’s op het Distripark aanwezig zijn. Dit valt buiten de 

verantwoordelijkheid van de gemeente.  

Wij gaan er vanuit u voldoende te hebben geïnformeerd. In de raadbijeenkomst van 9 oktober 2023 
zullen wij nader ingaan op de verschillende thema’s 
 

Met vriendelijke groet, 

het college van de gemeente Albrandswaard, 

de secretaris      de burgemeester, 

  
mr. drs. Florus van der Linden drs. Jolanda de Witte 

 

 

 


